
Benešová A. 

Měla by být jaderná energie ve Francii znovu zpochybněna?  

„Naše investice do obnovitelné energie jsou téměř nulové.“  

„Přestaňme obelhávat lidi – obnovitelná energie je podvod/iluze.“  

Nazýváme to „energetickým mixem“, ale to je chybně. Plně totiž využíváme energii 

z jaderných elektráren s mírným přispěním vodních elektráren (kolem 14 %) a obnovitelné 

zdroje netvoří ani 1 %. K obnovení využívání jaderné energie se přikročilo zejména se 

stavbou evropského tlakovodního reaktoru EPR v jaderné elektrárně Flamanville a příště 

bude možná další v údolí řeky Rhôny. Výsledkem je, že jsme velmi opožděni, nemáme 

průmyslová odvětví ve větrné ani solární energii. Pokud požádáme společnost EDF, aby 

podporovala odvětví pro obnovitelnou energii, odpoví, že nemůže financovat reaktory EPR a 

zároveň konkurenci. Rovnice tak nefunguje. To vysvětluje rozhodnutí, který bylo učiněno, 

aby zabilo, úmyslně volím toto slovo, fotovoltaické odvětví, jako jsme to udělali minulý 

měsíc, kdy jsme změnili pravidla hry tím, že jsme zrušili kupní cenu pro projekty o více než 

1000kW a snížili prohlídky v oblasti produkce. Bude nutné od této politiky upustit s tím, že 

Francie je jako Čína, kde není prostor pro názor veřejnosti, demokracii a kde lidé musí 

poslouchat. To není život!  
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